
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 5. září 2024  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, dr. Bindzar, dr. McGachy, prof. Kočí, prof. Bartáček, 

doc. Pohořelý, dr. Šmejkalová, dr. Škarohlíd, doc. Sýkora,  Ing. Šritrová 

Omluveni:    prof. Kubička, dr. Kouba 

 

Informace z KR  
 

Informace z KR  
 

 V září bude ustavena průmyslová rada školy. Zpětná vazba na dovednost studentů a spolupráce 

s průmyslem. 

 V září proběhne ostré požární cvičení. Vedoucí by měli zajistit, že všichni v okamžiku poplachu 

opustí pracoviště. 

 Od září nastoupila nová vedoucí projektového centra, Ing. Burgetová. 

 11. 9. 10.30 – 11.30 B2319 proběhne školení On boarding, pro školitele nových doktorandů – 

https://kalendar.vscht.cz/Udalost.aspx?u=7195 

 Dlužník VŠCHT firma WASTen. Pan děkan upozorňuje na spolupráce s firmami, upozornění 

na pozdní platby ihned předávat na sekretariát kvestorky pro další kroky. 

 Rozcestník studijních oborů na webu školy (studuj.vscht.cz). Probíhají jednání o úpravě, za 

FTOP jedná prof. Kubička a dr. Šmejkalová. 

 Proběhla diskuze o rozpočtu VŠCHT na rok 2025. 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 24. 9. 2024 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Pan děkan přivítal nového člena kolegia děkana, dr. McGachy, novou vedoucí ústavu 240. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Škola získala projekt ESF EduPro změřený na kompetence pedagogů. Je třeba vybrat zástupce 

z jednotlivých fakult, kteří projdou školením a od příštího roku by měli fungovat jako 

konzultanti při pomoci při výuce. V první fázi proběhne oslovení potenciálních zájemců 

prostřednictvím Klubu pedagogů. 

 Pokračují přípravy nových akreditací. Je třeba začít změnové řízení u programů, které garantuje 

prof. Kubal. 

 Do konce září aktualizovat okruhy pro SZZ bakalářského i magisterského studia. Zodpovídají 

vedoucí ústavů a garanti studijních programů. Stávající okruhy rozešleme a poté zneviditelníme 

na webu fakulty. 

 Také je třeba upravit okruhy pro přijímací zkoušky pro navazující mag. studium. 

https://ftop.vscht.cz/files/uzel/0005255/0011~~i8ouPbowNSnv8FqF_Oyi0oxKBbcQ_wAjAy

NjAA.pdf?redirected Pan proděkan prosí o kontrolu a návrh úprav. 

 Probíhá přihlašování na rozvrh. 

 Dr. Bindzar poděkoval za doplnění a přepracování literatury. 

 Pro příští ak. rok nebudeme otevírat studijní program Průmyslová ekologie a toxikologie. Nyní 

máme jednu studentku, děkanát ji osloví, zda nechce přejít na jiný studijní program. 

 22. 10. ve 14.00 bude online obhajoba a SZZ DD studenta. Dr. Bindzar prosí další 3 členy do 

komise, návrhy zaslat emailem. 

https://ftop.vscht.cz/files/uzel/0005255/0011~~i8ouPbowNSnv8FqF_Oyi0oxKBbcQ_wAjAyNjAA.pdf?redirected
https://ftop.vscht.cz/files/uzel/0005255/0011~~i8ouPbowNSnv8FqF_Oyi0oxKBbcQ_wAjAyNjAA.pdf?redirected


 Omezování klimatických změn – pozor, bude výuka nových předmětů, je třeba se na ni 

připravit. Také tento program zařadit do DoD. 

 Postupně bude nabíhat výuka pro profesní programy v Litvínově. 

 
doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 Hodnocení metodiky M1. Doc. Hlinčík zašle žádost o vyplnění hodnocení bibliometrických 

a nebibliometrických výstupů. 

 Oddělení vědy a transferu technologií navrhuje, aby po skončení projektu TAČR proběhla 

schůzka o implementaci projektu. 

 VŠCHT získala TAČR Sigma. Od 1. 1. lze zažádat o projekt do 1 až 1,5 mil. Počítá se s 20% 

spoluúčastí. Vyhodnocení proběhne do 30.4. Bude přijato 4-5 projektů. V brzké době k tomuto 

proběhne seminář.  

 Fond OpenAccess je vyčerpán. Pro příští rok bude fakulta žádat o 2,5 mil. Kč 

 DataManagement plán u projektů. Od příštího roku bude u projektů GAČR nutný.  

 Koordinátorkou SVK bude za fakultu nově dr. Kyselová. 

 Pedagogická stipendia – proběhla diskuze. 

 V technologické platformě Udržitelná energetika bude zastupovat VŠCHT doc. Macák. 

 

prof. Kubička – omluven, dr. Šmejkalová 

 Od října bude s propagací fakulty pomáhat Ing. Martínková, studentka DSP. 

 24. 10. fakultní setkání 4elements. 

 27. 9. od 17.00 proběhne Noc vědců. 

 DoD – prof. Kubička vyjednává lepší prostor pro fakultu. 

 První týden v říjnu proběhne exkurze 2. a 4. ročníku FTOP na jednotlivá pracoviště pro 

seznámení s tématy, na kterých mohou pracovat v rámci svých BP a DP. 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 

Ústav 228 (doc. Hlinčík) 

 Odměny za Letní školu jsou nízké. Doc. Hlinčík žádá pana děkana, aby toto téma otevřel na 

kolegiu rektora. 

 

Ústav 240 (dr. McGachy) 

 Místnost A280 je nyní pronajata ústavu 110. Tato místnost bude propůjčena do konce srpna 

2025.  

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 

Senát (dr. Škarohlíd) 

 Bude třeba na senátu projednat žádost prof. Kubala o uvolnění z vědecké rady fakulty. 

 

Ing. Šritrová  

 Do 1. ročníku DSP se zapsalo 21 studentů. 

 Termíny obhajob dizertačních prací konzultovat s Ing. Šritrovou. Oslovení komise a studenta 

ohledně termínu zařizuje ústav. 

 Termín zasedání Oborové rady pro Chemii a technologii ochrany životního prostředí je navržen 

na 9. 10. 2024. 

 

Různé 

 Oslava výročí VŠCHT. Dědicové F. Schulze. 

 Proběhla diskuse k fakultnímu hodnocení rektorátních pracovišť. 



 

 

Příští termín konání kolegia děkana úterý 24. 9. 2024 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


